
【 2019 INTERNATIONAL FORUM OF GLOBAL DIALOGUE ON THE
WORLD BAY AREA——INTERNATIONAL COLLOQUIUM OF BELT
AND ROAD INITIATIVE & BAY AREA ECONOMIC DEVELOPMENT】

2019 International Colloquium of

Belt and Road Initiative

& Bay Area Economic Development

CALL FOR PAPERS:

Deadl ine for submiss ion of Abstracts (300 words) : 30 Apri l 2019

Notif icat ion of Successful Submiss ion by the Organising Committee:

10 MAY 2019

Draft papers to be submitted by 10 June 201 9

Submiss ion & registrat ion Email : 20181050@gdufe.edu.cn

You are welcome to submit papers in both Engl ish and Chinese

Since Chinese President Xi Jinping proposed the Belt and Road Initiative in 2013，

China has established extensive cooperation with many countries in terms of

infrastructure construction, social development, economy, culture, science and

technology etc. The economic construction of the Bay Area represents a significant

implementation of the national Belt and Road Initiative. In order to actively promote

the sustainable development of the Bay Area, and to re-examine BRI placing it in a

meaningful political and social context, the International Business School of



Guangdong University of Finance & Economics (IBS, GDUFE) and the Journal of

Balkan and Near Eastern Studies (JBNES) will organise an international colloquium

on 23 June 2019. This international colloquium will provide a major platform for

debate for the many scholars, both at home and abroad.

The theme of this colloquium is Belt and Road Initiative and Bay Area Economic

Development. The Call is open to all scholars working on topics that are relevant to

the Belt and Road Initiative and China’s Bay Area economic development as a crucial

link connecting to BRI. An indicative list of themes of the colloquium about which

prospective submissions will be considered are:

1. Impact of Sino-US trade conflicts on Bay Area and on BRI in general

2. Industrial innovation and upgrading of the Bay Area driven by digital

technology

3. Synergies and technological innovation in the Bay Area

4. Making the Bay Area a new developmental hub for BRI

5. How to construct the new system of open economy and socialist

governance in the Bay Area

6. The latest experience of the globally integrated development model of

the Greater Bay Area

7. Obstacles and problems in the flow of productive factors in the

cross-boundary market of the Bay Area

8. The coordinated development of the financial system and the upgrading

of the manufacturing industry in the Bay Area

9. Social policies: education, medical care, environment, green

development and people’s livelihood in the Bay Area

10. Determinants and logistics of China’s domestic BRI

11. The crisis of the Western-led financialisation, sustainable green

development and China’s contribution

12. Bay Area economic development and BRI

13. BRI, the Eurasian Union and China-Russia relations



14. BRI in Pakistan and Central Asia, and local social and political

determinants

15. Greece and the Balkan Corridor: The BRI against austerity policies in

Europe and the Balkans

16. BRI, Eurasia and new American imperialism

Other innovative proposals related to the construction of the Bay Area and BRI

will also be considered. Both Chinese and English Papers can be submitted. Papers

accepted by the conference will be published in the conference papers collection.

Excellent English papers will be peer-reviewed by the Organising Committee for

possible publication in two special issues of the Journal of Balkan and Near East

Studies (JBNES) SSCI, JCRQ3; excellent Chinese papers will be peer-reviewed by

the Organising Committee for possible publication in Journal of Guangdong

University of Finance & Economics（JGDUFE）CSSCI.

Those who wish to have their paper reviewed and discussed should submit an
abstract (of around 300 words) of their paper to 20181050@gdufe.edu.cn by 30
April, 2019. Feedback will be given by the organizing committee by 10 May 2019.
Successful submissions will be required to send the draft of full paper to
20181050@gdufe.edu.cn by 10 June 2019.

Submission process

The colloquium will consist of roundtable presentations, followed by discussion

of the author’s work led by at least one of the members of the JBNES editorial team.

The intent is for authors to receive actionable feedback that can then be incorporated
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into their papers. Researchers who cannot attend the Conference are also invited to

submit manuscripts for consideration for publication, however, the Organising

Committee will not provide feedback. Those papers will be given feedback only in

case they are approved for undergoing peer-review.

Guidelines for Authors
1) The Colloquium only accepts Chinese or English papers which have never been

published on academic journals or conferences at home or abroad. All the

contributors shall strictly adhere to academic morals, and pay for duplicate check

through the paid check system. Papers involved in plagiarism will not be

considered.

2) The wordcount of the body part of a contribution submitted in Chinese shall not

be less than 8,000. Please refer to the Instructions for authors published on the

official website (http://gsxb.gdufe.edu.cn/CN/column/column106.shtml) of

JGDUFE for writing requirements and format standards.

3) The wordcount of the body part of a contribution submitted in English shall be

around 6,000. Please refer to the Instructions for authors published on the official

website

(https://www.tandfonline.com/action/authorSubmission?journalCode=cjsb20&pag

e=instructions) of JBNES for writing requirements and format standards.

About Fees
This colloquium does not charge for conference service, conference paper

collection, and publication of excellent papers.

1) This colloquium does not charge for conference paper collection. Once a paper,

in English or in Chinese, is successfully collected by the colloquium, it will be

charged for free to be compiled in full length into our conference paper

collection.

2) The colloquium does not charge for publication of excellent Chinese papers.

Once a Chinese paper is successfully collected by us, it will be compiled in full

length into our paper collection. Among them, some excellent Chinese papers,
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chosen after being reviewed by the Organising Committee, will have

opportunities to be published on the supplement or the regular issue to JGDUFE.

The author does not have to pay for the publication of the Chinese paper.

3) The colloquium does not charge for publication of excellent English papers. Once

an English paper is successfully collected by us, it will be compiled in full length

into our paper collection. Among them, some excellent English papers, chosen

after being reviewed by the Organising Committee, will be recommended for the

anonymous review procedures of two special issues to JBNES. The author does

not have to pay the publication of the English paper.

4) The colloquium charges no conference service fees. The participants do not have

to pay for their participation. Participants successfully submitting their papers can

have dining services free of charge.

About the Colloquium Registration
For the colloquium registration, the contributor and participant shall send the

following materials as required to the conference service email

20181050@gdufe.edu.cn by June 18, 2019. The colloquium registration includes the

following 3 ways:

1) Contributor’s registration (attending the colloquium): The author of an English or

Chinese contribution who choose to attend the colloquium, should send an email

attached with the final draft of paper + the scanned copy of ID card or the

passport + the contribution registration form to the conference service email

20181050@gdufe.edu.cn, by June 18, 2019，after receiving the email of formal

notice of paper acceptance by the colloquium (the email of formal notice of paper

acceptance by the colloquium should be sent out by June 15, 2019). And the title

of email should be marked in the following format: Contributor’s registration

(attending the colloquium) + Paper ID number + Author’s name + Author’s

mobile phone number.

2) Contributor’s registration (not attending the colloquium): The author of an

English or Chinese contribution who choose not to attend the colloquium, should
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send an email attached with the final draft of paper + the scanned copy of ID card

or the passport + the contribution registration form to the conference service

email 20181050@gdufe.edu.cn, by June 18, 2019, after receiving the email of

formal notice of paper acceptance by the colloquium (the email of formal notice

of paper acceptance by the colloquium should be sent out by June 15, 2019). And

the title of email should be marked in the following format: Contributor’s

registration (not attending the colloquium) + Paper ID number + Author’s name

+ Author’s mobile phone number.

3) Participant’s registration (without successfully submitted paper): The participant

who have no successful submission of papers to the colloquium, shall send an

email attached with the scanned copy of ID card or the passport + participation

registration form to the conference service email 20181050@gdufe.edu.cn, by

June 18, 2019. And the title of email should be marked in the following format:

participation only (without successfully submitted paper) + participant’s name +

participant’s mobile phone number.

Some Important Dates:
Deadline for submission of abstract: April 30, 2019

Deadline for submission of draft paper: June 10, 2019

Deadline for the colloquium registration: June 18, 2019

Guidance Institutions:
Financial Affairs Office of People`s Government of Guangdong Province

Bureau of Local Financial Supervision and Administration of Guangzhou City

Organisers

Guangdong University of Finance and Economics

Executive Organisers:
International Business School, Guangdong University of Finance＆Economics

The Faculty of Economics, Guangdong University of Finance＆Economics



Guangdong Regional Management Innovation Research Center

Time

23 June, 2019

Venue

International Conference Hall, Guangdong University of Finance and Economics

Publisher

Taylor & Francis

Organising Committee
Bülent Gökay (Chief editor of Journal of Global Fault-Lines and Keele University,
UK),
Vassilis K. Fouskas (Chief editor of JBNES and UEL, UK),
William Mallinson (JBNES and University of Guglielmo Marconi, Italy)
Qingan (Angus) Huang (Editorial committee member of JBNES, guest editor of
special issues of JBNES and GDUFE, China),
Xiaofeng Huang (GDUFE, China)
Wenjing Gu (GDUFE, China),

Contact
Dr. Yang Xi
Submission email: 20181050@gdufe.edu.cn
Tel: (+86) 17157610855
WeChat number: gdufe-ibs

About JGDUFE please visit: http://gsxb.gdufe.edu.cn/CN/volumn/current.shtml
About JBNES please visit: http://www.tandfonline.com/cjsb
About IBS, GDUFE please visit: http://ibs.gdufe.edu.cn/
Note: The organizing committee has the right of final interpretation and further
amendment.
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【2019“世界湾区 全球对话”国际论坛——“一带一

路”倡议及湾区经济发展国际学术研讨会征稿启事】

2019 “一带一路”倡议及湾区经济发展

国际学术研讨会

征 稿 启 事 ：

论 文 摘 要 （ 300 字 左 右 ） 投 稿 截 止 日 期 ： 2019 年 4 月 30 日

组 委 会 论 文 反 馈 意 见 截 止 日 期 ： 2019 年 5 月 10 日

论 文 正 文 提 交 截 止 日 期 ：2019 年 6 月 10 日

投 稿 及 注 册 邮 箱 ： 20181050@gdufe.edu.cn

欢 迎 中 文 和 英 文 论 文 投 稿

自 2013 年中国国家主席习近平主席提出“一带一路”重大倡议以来，中国在基础设施

建设、经济、文化、科技等多方面与相关国家开展广泛合作。湾区的经济建设,是主动落实

国家“一带一路”倡议的重大举措。为了积极推动湾区经济发展，结合政治和社会背景对“一

带一路”倡议进一步深入研究，广东财经大学国际商学院（IBS,GDUFE）与 SSCI 国际期刊《巴

尔干和近东研究杂志》（JBNES）将于 2019 年 6 月 23 日联合举办主题为“一带一路”倡议及

湾区经济发展”的国际学术研讨会。本届学术研讨会将为广大学者提供一个高起点、大范围、

多领域的学术交流平台。

本届学术研讨会现面向学界征集参会论文。欢迎广大学者踊跃投稿，征文包括但不限于

以下主题：

1. 中美贸易摩擦对湾区乃至“一带一路”建设的影响

2. 数字技术驱动下的湾区产业创新升级

3. 湾区的协同效应与技术创新



4. 如何使湾区建设成为“一带一路”新的发展中心

5. 如何在湾区构建开放型经济和社会主义治理新体系

6. 全球大湾区一体化发展模式的最新经验

7. 湾区跨境市场要素流动的障碍与问题

8. 湾区金融体系协同发展与制造业升级

9. 社会政策:湾区的教育、医疗、环境、绿色发展和民生

10. 中国国内“一带一路”建设的决定因素与物流

11. 西方主导的金融化危机、可持续的绿色发展与中国的贡献

12. 湾区经济发展和一带一路

13. “一带一路”建设、欧亚联盟建设和中俄关系

14. 巴基斯坦和中亚的“一带一路”倡议，以及当地的社会和政治决定因素

15. 希腊和巴尔干走廊: “一带一路”倡议，欧洲和巴尔干地区的紧缩政策

16.“一带一路”、欧亚大陆和新美帝国主义

本届学术研讨会将接受中英文论文投稿。经学术会议成功录用的中英文论文将被收录至

会议论文集中。经学术会议评审出的优秀英文论文,将推荐在国际 SSCI 期刊 JBNES 的两期特

刊上发表；经学术会议评审出的优秀中文论文,将推荐在中文 CSSCI 期刊《广东财经大学学

报》上发表。

学者投稿请在 2019 年 4 月 30 日以前将论文摘要（300 字左右）提交至邮箱：

20181050@gdufe.edu.cn。组委会将于 2019 年 5 月 10 日以前给出反馈意见。经学术会

议 成 功 录 用 的 论 文 须 在 2019 年 6 月 10 日 以 前 将 论 文 全 文 提 交 至 邮 箱 ：

20181050@gdufe.edu.cn。

投稿流程图

本次学术研讨会的形式主要包括论文宣讲与交流，现场点评与指导。现场点评与指导将

至少由国际期刊 JBNES 的一名编委成员进行主持，以使论文作者获得有效反馈信息。对于未

能出席会议的学者，其投稿论文经学术会议成功录用后，其中经学术会议评审出的优秀英文

论文, 也将被推荐在期刊上发表；但组委会将不会提供论文评审的反馈意见。

广东财经大学学报

论

文

集
4 月 30 日前

国际期刊 JBNES
6月 18日前

5月 10 日前

6月 10日前
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投稿说明

1）会议仅接受在国内外学术期刊及会议中未曾公开发表过的中文或英文论文投稿。请作者

谨守学术道德，并通过查询系统自费查重。涉嫌抄袭的论文将不被录用。

2）中文投稿论文的正文字数应不少于 8000 字，其具体写作要求及格式规范应参见《广东

财经大学学报》官网公布的投稿指南

（http://gsxb.gdufe.edu.cn/CN/column/column106.shtml）。

3）英文投稿论文的正文字数应在 6000 字左右，其具体写作要求及格式规范参见国际期刊

JBNES 官网公布的投稿指南

（https://www.tandfonline.com/action/authorSubmission?journalCode=cjsb20&pa

ge=instructions）。

费用说明

本次会议的会务费、会议论文集收录费、优秀论文的期刊出版费均免费：

1）会议论文集收录费用为 0元/篇：经会议成功录用后的中英文论文，均将被全文收录至

会议论文集，会议论文集的收录费用为 0 元/篇。

2）优秀中文论文的期刊出版费为 0 元/篇：经会议成功录用后的中文论文，将被全文收录

至会议论文集；其中部分优秀中文投稿论文，经由会议组委会审稿后，将被推荐至《广

东财经大学学报》增刊或正刊上发表，无需再缴纳中文论文的期刊出版费。

3）优秀英文论文的期刊出版费为 0 元/篇：经会议成功录用后的英文论文，将被全文收录

至会议论文集；其中部分优秀英文投稿论文，经由会议组委会审稿后，将被推荐进入

JBNES 两期特刊的匿名评审程序，无需再缴纳英文论文的期刊出版费。

4）会务费为 0元/人：参会人员无需缴纳参会费；成功投稿的参会人员会议期间餐饮费免

费。

会议注册方式

请论文投稿作者及参会者在 2019 年 6 月 18 日以前，按照下列要求将所需资料发送至会务邮

箱 20181050@gdufe.edu.cn，以完成会议注册。

1）投稿注册（参会）：中英文论文投稿作者，在收到会议正式录用通知邮件后（论文正式

录用通知邮件将在 2019 年 6 月 15 日以前发出），需将论文修改后的最终定稿+身份证或

者护照的扫描件+投稿注册表，在 2019 年 6 月 18 日以前，发送至会务邮箱

20181050@gdufe.edu.cn，并在邮件中注明：投稿注册（参会）+论文编号+作者名+手机

号码。

2）投稿注册（不参会）：中英文论文投稿作者，在收到会议正式录用通知邮件后（论文正

式录用通知邮件将在 2019 年 6 月 15 日以前发出），需将论文修改后的最终定稿+身份证

或者护照的扫描件+投稿注册表，在 2019 年 6 月 18 日以前，发送至会务邮箱

20181050@gdufe.edu.cn，并在邮件中注明：投稿注册（不参会）+论文编号+作者名+手

机号码。

3）参会注册（无成功投稿论文）：若选择参会且无成功投稿论文，需在 2019 年 6 月 18 日

以前，将身份证或者护照的扫描件+参会登记表，发送至会务邮箱
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20181050@gdufe.edu.cn，并在邮件中注明：仅参会（无录用论文）+参会者姓名+手机

号码。

重要日期

论文摘要提交截止日期：2019 年 4 月 30 日

论文正文提交截止日期：2019 年 6 月 10 日

会议注册截止日期：2019 年 6 月 18 日

会议时间

2019年 6月 23日（拟）

会议地点

广东财经大学国际会议中心

指导单位

广东省人民政府金融工作办公室

广州市地方金融监督管理局

主办单位

广东财经大学

承办单位

广东财经大学国际商学院

广东财经大学经济学院

广东区域管理创新研究中心

出版商

泰勒-弗朗西斯

组委会成员

Bülent Gökay教授， 国际期刊 Global Fault-Lines编辑， 英国基尔大学，英国；

Vassilis K. Fouskas教授， 国际期刊 JBNES总编辑， 英国东伦敦大学， 英国；

mailto:20181050@gdufe.edu.cn


William Mallinson教授， 国际期刊 JBNES 编辑， 古列尔莫马尔科尼大学，意

大利；

黄庆安教授，广东财经大学国际商学院院长，国际期刊 JBNES编委成员、特刊

主编， 中国；

黄晓凤教授，广东财经大学经济学院院长兼国民经济研究中心主任，中国；

顾文静教授，广东区域管理创新研究中心主任，中国

会议联系人

联系人：杨希

邮箱：20181050@gdufe.edu.cn

联系电话：(+86) 17157610855

微信公众号：gdufe-ibs

About JGDUFE please visit: http://gsxb.gdufe.edu.cn/CN/volumn/current.shtml
About JBNES please visit: http://www.tandfonline.com/cjsb
About IBS, GDUFE please visit: http://ibs.gdufe.edu.cn/

备注：本次征文启事的解释权和修改权归研讨会组委会
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